
Zápisnica č. 4/2019
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného dňa

23.09.2019 o 18:30hod. v zasadačke obecného úradu.

Zasadnutie otvorila starostka obce Martina Záhorcová, privítala poslancov a skonštatovala, že
prítomní sú piati poslanci, p. Paššáková a p. Hudec sa ospravedlnili. Zastupiteľstvo je
uznášania schopné. Kontrolór obce JUDr. Spáč bol z dôvodu práceneschopnosti neprítomný.

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Martina Ponická.
Za predsedu návrhovej komisie bola navrhnutá PharmDr. Zuzana Fábiková, za overovateľov
zápisnice boli navrhnutí Ing. Ján Chalmovský, PhD. a Ing. Martin Slašťan. Obecné
zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne.

Starostka obce predložila program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude zastupiteľstvo
viesť:

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných
2. Určenie zapisovateľa zápisnice, návrh na predsedu návrhovej komisie a overovateľov

zápisnice
3. Schválenie programu
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Návrh na predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na

podporu .Wifi pre Teba"
6. Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci Program

rozvoja vidieka SR 2014 - 2020 MAS OZ Žiarska Kotlina - podopatrenie 7.2
7. Diskusia - rôzne interpelácie
8. Návrh na uznesenie
9. Záver

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili predložený program jednomyseľne.

Bod 4/ Kontrola plnenia uznesenia
Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 14.08.2019 neboli
uložené žiadne úlohy.

Bod 5/ Návrh na predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku
na podporu "Wifi pre Teba"

- Žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu projektu .Wifi pre
Teba" 1. Realizácia projektu s názvom .Wifi pre Teba".

2. Výška maximálneho celkového spolufinancovania 5 % zo strany žiadateľa obec
Pitelová z celkových oprávnených výdavkov projektu, čo predstavuje 750 ,- EUR.

3. Kód výzvy: OPII-2018-7/1-DOP.



4. Operačný program Integrovaná infraštruktúra (SO OPII) 2014 - 2020.
Predloženie žiadosti bolo poslancom včas zaslané mailom. Žiadne pripomienky neboli
doručené.
Hlasovanie a výsledky hlasovania'
PharmDr. Peter Ing. Ján Martin Ing. MUDr. Ing.
Zuzana Hudec Chalmovský, Kocian Lukáš Nina Martin

Fábiková PhD. Mališ Paššáková Slašťan
A -- A A A -- A

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný

Bod 6/ Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevokv rámci Program
rozvoja vidieka SR 2014 - 2020 MAS OZ Žiarska Kotlina - podopatrenie 7.2

- Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a podpora na investície do
vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov
investícií do energie z obnoviteľných zdrojov a úspor energie : Rekonštrukcia jestvujúcej
cesty v k.ú. Pitelová, čas u Kuricov. 2. Vypracovanie, podanie, a realizácia projektu s názvom
"Osada u Kuricov - úsek kaplnka, miestna komunikácia a revitalizácia spoločných
priestorov". Podklady žiadosti boli poslancom predložené, a po prezretí nemali žiadne
výhrady.
Hlasovanie a výsledky hlasovania:

PharmDr. Peter Ing. Ján Martin Ing. MUDr. Ing.
Zuzana Hudec Chalmovský, Kocian Lukáš Nina Martin

Fábiková PhD. Mališ Paššáková Slašťan
A -- A A -- A A

A-áno, N-me, Z-zdržal sa, --neprítomný

Bod 7/ Diskusia - rôzne - interpelácie

Na začiatok diskusie starostka obce informovala Obecné zastupiteľstvo o otváraní
zariadenia pre seniorov - Domov života v srdci krásnej prírody Štiavnických vrchov,
v malebnom meste Banská Štiavnica, ktoré je naplánované na 1. októbra 2019. Cieľom
zariadenia sociálnych služieb je zabezpečiť kvalitný a plnohodnotný život v seniorskom veku
a poskytnúť klientom odbornú a profesionálnu starostlivosť v oblasti sociálnej
a ošetrovateľskej starostlivosti, sociálneho poradenstva a záujmovej činnosti. Poslanci zobrali
informáciu na vedomie a požiadali o zverejnenie informácie na webovej stránke obce.
Ďalšiu informáciu, ktorú starostka predniesla, bolo vytvorenie stránky obce na sociálnej sieti,
ktorú vytvorila a bude spravovať administratívna pracovníčka obecného úradu.

Poslankyňa p. Fábiková informovala o návrhu p. Jaroslava Baráta o oprave poklopu
na studni v blízkosti jeho domu.



Nasledujúcou témou bola informácia o potrebe obnoviť spustnutý hrob pitelovského
učiteľa Jana Ferenčíka, ktorý v obci pôsobil 40 rokov. Diskusia ďalej pokračovala v znení
informácie o pripravovanej zmene rozpočtu, ktorá bude zaradená do programu nasledujúceho
obecného zastupiteľstva. Na záver diskusie sa poslanci dohadovali o termíne nasledujúceho
zasadnutia obecného zastupiteľstva. O presnom termíne sa dohodnú prostredníctvom mailovej
komunikácie.

Bod 9/ Záver
Starostka obce poďakovala prítomným za účasť.

Zapísala:
Mgr. Martina Ponická dňa: 23.09.2019

Overil:
Ing. Ján Chalmovský, PhD. dňa: .
Ing. Martin Slašťan dňa: .


